
Anteckningar OL-sektionen 30/1

Deltagare: 
Andreas E, Daniel, Florence, Eva, Karin
Frånvarande: Maria E, Magnus H har lämnat uppgifter

Val till valberedningen
Val av Annika Östman till valberedningen.

Sammankallande till OL-sektionen
Karin är sammankallande. Styrelseprotokoll ska läggas på hemsidan bakom inloggning. 
Karin tar reda på hur vi kan få en motsvarande plats att lagra våra anteckningar från OL-sektionen (OLS) 
på.

Läget bemanning i arbetsgrupperna
Ungdom – mycket ledare allmänt, men lite magert i grön grupp. Planeringsmöte under vintern.
Framtidsgruppen (15-25): Andreas, Florence, Stefan och Elin
Karta och tävling: Anders och Emma. Fredrik vill hoppa av och Sven har paus under 2024. Magnus H är 
kontaktperson mot denna grupp. 
Gruppen saknar resurser som vill ta markägarkontakter och jakt. Svårt med nyckelroller som tävlingsledare i 
första hand. Gruppen behöver förstärkas! Vi ber dem att identifiera behovet. FB fångar in och skickar till 
OLS.
Breddgruppen: Elin och Eva
SkidO och MTBO: Florence

OL-upptakt
Planerar för en upptakt tisdag den 26 mars (innan påsk). Delar ut lappar till skidungdomarna veckorna innan.
Vi planerar för en enkel OL-övning som passar från vit grupp. Andreas tar fram en stomme till underlag.

O-ringen
Vi har fått en fråga från styrelsen om intresse att arrangera O-ringen, troligen 2029 i sådana fall. Borlänge 
kommun och klubbar i närområdet har fått frågan och håller på att bearbeta den under februari. Fredrik 
Persson håller i en arbetsgrupp som ska inventera klubbens intresse.

Reflektioner: Vi har varit involverade i flera O-ringen på senare år och lagt mycket arbete trots att vi inte har 
haft de tyngsta nyckelrollerna. Vi har haft t ex start, expedition. Det behövs många tunga roller, minst 6 
tävlingsledare etc. Tveksamt med drivande roll. Hur påverkar det verksamheten i övrigt? Alternativ 
medverka kring annan nationell tävling – USM, veteran-SM?

Vi utser Karin och Florence att delta i gruppen med Fredrik. FB svarar tillbaka till Fredrik.

Skogsröjarträffen
DOF har gett DGoIF i uppdrag att arrangera denna för ungdomar 13-16 år under mars. Terese S är med i 
gruppen för DOFU. De har diskuterat prioriteringar. Vi frågar vad de har kommit fram till.

Många åker skidor i mars, svårt att rymma något där. Andreas kontaktar Terese, DOFU och DOF. Ev i 
samband med fäbodloppet.

Fäbodloppet     
Jan Palander och Karolina är tävlingsledare för vårens tävling. Det kommer att bli ett planeringsmöte inom 
kort. FB svarar Jan att en inbjudan med kartklipp behöver läggas in i eventor.

A  nti-doping  
Klubben har en anti-dopingpolicy. RF har info. Det ingår en utbildning och kontrakt. Andreas hanterar det 
mot Framtidsgruppen.



Utbildningshelg 9-10 ,mars
DOF arrangerar kurser t ex barntränar, ungdomstränar, banläggning.

Vi behöver lägga upp en nyhet och göra riktade utskick. Vi uppmuntrar och står för kostnaden.

Kartor
Inspel till kart- och tävlingsgruppen. Mikrosprintkartan över Bergebo kan vara bra att uppdatera. Även behov
av att uppdatera Bergebokartan. Barberget kan vara av intresse. Ornäs föreslaget som sprintområde. 
Andreas svarar till Sven, Anders, Magnus och Emma.

K  lubbläger  
Vi siktar på ett gemensamt klubbläger i Leksand. 

K  läder  
Karin frågar Frida och Elin.

Nästa möte:
Vi behöver bl a ta fram mål för respektive grupp. Nästa möte blir den 11 mars kl 18-19:30.

Vid pennan /  Florence


